

此列表显示在KEYMILE 凯迈公司产品所含有害物质，在 SJ/T11364-2006 标准规量中之比例。

This table shows some hazardous substances may be found in the products of KEYMILE and indicate the concentration is below or above the SJ/T11364-2006 standard.

产品名称 (product name)	有毒有害物质或元素 (Hazardous Substance)					
	铅 (Pb)	汞 (Hg)	镉 (Cd)	六价铬 (Cr6+)	多溴联苯 (PBB)	多溴二苯醚 (PBDE)
金属部件 (Metal Parts)	o	o	o	o	o	o
电路模块 (Circuit Modules)	x	o	o	o	o	o
电缆及电缆组件 (Cables & Cable Assemblies)	x	o	o	o	o	o
塑料和聚合物部件 (Plastic and Polymeric parts)	o	o	o	o	o	o

o : 表示该有毒有害物质在该部件所有均质材料中的含量均满足SJ/T11364-2006标准规定的限量要求。

Indicates that the concentration of the hazardous substance in all homogeneous materials in the part is below the relevant threshold of the SJ/T11364-2006 standard.

x : 表示 该有毒有害物质在该部件的某一均质材料中的含量超出SJ/T11364-2006标准规定的限量要求。

Indicates that the concentration of the hazardous substance of all homogeneous materials in the parts is above the relevant threshold of the SJ/T 11364-2006 standard.